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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült Kiszombor Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2012. szeptember 19. 
napján 15 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt üléséről. 

 
 
NAPIREND: 
1. Döntési javaslat. 
- Dózsa György Általános Iskola által benyújtandó TÁMOP-3.1.4-12/2 pályázat 
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TARTALOMJEGYZÉK 
 
Hat. szám.    Tárgy:     Jegyzőkönyvi 
             oldalszám: 
 
238/2012.  Napirend elfogadása      4. 
 
239/2012.  Dózsa György Általános Iskola által benyújtandó 

TÁMOP-3.1.4-12/2 pályázat     11. 
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Jegyzőkönyv 
 
Készült Kiszombor Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2012. szeptember 19. 
napján 15 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt üléséről. 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
Jelen vannak: Szegvári Ernőné polgármester, Balázs Zoltán képviselő, Börcsökné Balázs 
Márta képviselő, Gazsi Gábor képviselő, Szekeres Krisztián képviselő, Szirbik Imre képviselő 
 
Összesen: 6 fő 
 
Igazoltan távol van: Bacsa György alpolgármester 
 
Összesen: 1 fő 
 
Tanácskozási joggal részt vettek: Dr. Kárpáti Tibor jegyző, Szabóné Tamás Julianna 
közgazdasági csoportvezető, Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselő-testület tagjait, jegyző 
urat a rendkívüli testületi ülésen! Megállapítom, hogy a képviselő-testület határozatképes 
számban jelen van, az ülést megnyitom. Javaslatot teszek a napirendre. Van-e más javaslat? 
Aki egyetért a napirenddel, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 6 igen szavazattal meghozta 238/2012. számú határozatát. 
 
Tárgy: Napirend elfogadása 
 
238/2012.(IX. 19.) KNÖT. h. 

HATÁROZAT 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2012. szeptember 19-i 
rendkívüli nyilvános testületi ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 
 
NAPIREND: 
15.00 
1. Döntési javaslat. 
- Dózsa György Általános Iskola által benyújtandó TÁMOP-3.1.4-12/2 pályázat 
 
A határozatról értesül:  
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Irattár 
 
 
1. Napirend 
Döntési javaslat 
- Dózsa György Általános Iskola által benyújtandó TÁMOP-3.1.4-12/2 pályázat 
Előadók: Szegvári Ernőné    Szabóné Vígh Erzsébet 

               polgármester          iskolaigazgató 
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/Az előterjesztés és a táblázatok a jegyzőkönyv 3. számú melléklete./ 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A Dózsa György Általános Iskola által benyújtandó 
TÁMOP-3.1.4-12/2 pályázatról szükséges döntést hozni. Az Új Széchenyi Terv keretében 
megjelent a TÁMOP-3.1.4-12/2 jelű, Innovatív iskolák fejlesztése című pályázati felhívás. A 
pályázat keretében támogatható tevékenységek köre: a köznevelési intézmények nevelési-
oktatási tevékenységeinek támogatása; az egészségfejlesztő – szemléletformáló – iskolai 
programok megvalósítása a tanulók egészségének védelme, valamint az egészséges életmód 
és a testmozgás iránti igény viselkedésbe épülése érdekében; a pedagógiai kultúra folyamatos 
fejlesztését elősegítő tanártovábbképzés megvalósítása előtérbe helyezve a pedagógiai-
módszertani megújulást, az önfejlesztést; a szaktárgyi továbbképzések megvalósítása, 
valamint korszerű oktatási módszerek, jó gyakorlatok, új tartalmak bevezetése a tanmenetbe; 
együttműködési kötelezettségek; a tanórai, illetőleg az egész napos iskolai oktatás 
megvalósítását elősegítő szemléltető tan- és segédeszközök, a mindennapos testnevelés 
bevezetését segítő sporteszközök beszerzése. A pályázat keretében igényelhető támogatás 
összege: legalább 5 millió Ft, de legfeljebb 300 millió Ft lehet. A támogatás mértéke: a 
projekt elszámolható összes költségének legfeljebb 100 %-a. A Dózsa György Általános 
Iskola 140.805.900,- Ft összegű támogatásra kíván benyújtani pályázatot. Az iskola 
infrastrukturális fejlesztése során a hozzákapcsolódó tartalmi fejlesztés is nélkülözhetetlen, 
ezért kötelező vállalás volt a TÁMOP-3.1.4 program megvalósítása a támogatott 
feladatellátási helyek vonatkozásában. Nagy összegről van szó, egy olyan időszakban, amikor 
az iskoláról nem tudjuk, hogy a későbbiekben hogyan fog működni. Az iskola adja be a 
pályázatot, a polgármesternek csak az aláírása szükséges, de ehhez a testület felhatalmazása 
kell. Előfinanszírozott a pályázat, a projekt végén fennmarad egy összeg, amit valószínűleg, 
elő kell majd finanszírozni, kb. 20 millió Ft-ot. Előfinanszírozás esetén 25 % előleget adnak, 
és mindig el kell vele számolni. 
 
Szabóné Tamás Julianna közgazdasági csoportvezető: Előleg esetén 60 %-os 
felhasználtságnál kell kezdeni elszámolni. Valószínű 15 % marad a végére, amit 
előfinanszíroznia kellene az önkormányzatnak.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Átadom a szót az iskolaigazgatónak. 
 
Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató: Ahogy polgármester asszony előterjesztéséből is 
látják, ez egy kötelező pályázati forma, amely kezdődött egy felújítással, folytatódott a TIOP 
pályázattal, ami a felújított iskolában eszközök beszerzését jelentette, például interaktív 
táblákat, számítógépeket. Ez egy tartalmi felújítás, amely vonatkozik a pedagógus-
továbbképzésekre, programokra, amiket megvalósítunk. Ahhoz, hogy meg tudjuk valósítani 
bizonyos százalékban, engedélyezett valamennyi eszköz hozzárendelését és beszerzését is. 
Gyakorlatilag ez képezi a pályázat célját, hogy ezeket megvalósítsuk. Diákonként 500.000,- 
Ft volt, amit meg lehetett célozni. Ha valaki elindult a pályázattal és beírta, hogy hány fővel 
kívánja benyújtani, akkor ez egy alappont, kb. ez a célösszeg, amit meg lehet pályázni. Annak 
ellenére, hogy 340 tanulónk van, csak 300 tanulószámmal kívánunk pályázni, mert mindig 
lehet olyan a 16 osztályból, hogy hiányzik valaki, valami miatt változik a létszám, ezért nem a 
maximummal számoltunk. Ez volt az egyik alapvető dolog. A másik: amikor a pályázatot 
készítettük, a pályázati kiírásban elolvastuk, hogy kire mi vonatkozik. Egyik alappontja az 
volt, hogy hány fős az iskola, a másik, hogy hány fős a tantestület, a harmadik, hogy hány 
feladatellátási helye van az iskolának. Feladatellátási hely, mivel nem ugyanazon a 
helyrajziszámon van a két épület, így esetünkben kettőnek minősül. Ennek függvényében 
felsoroltak olyan feladatokat, mint például környezetnevelés, mindennapos testnevelés, 
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ezeknek voltak alpontjai és iskolanagyságtól függően kötelező jelleggel annyit, amennyit az 
előírások alapján kötelező, vállalnia kellett. Mit kellett vállalni? Különböző programokat, 
továbbképzések megvalósítását. Az iskolánk nem nagy iskolának számít, de nem is kicsinek, 
így az iskolánkra több vonatkozik. A pedagógus létszámunk, miután 30 főt meghaladja, 
kötelező volt mindenből választani és miután a feladatellátási helyből kettő van, a kötelezően 
vállalt feladatok egy részéből duplán kellett választani. Így kerültünk olyan helyzetbe, hogy 
végignéztük az ajánlott témaköröket, mindenből kellett valamennyit vállalni. Itt kellett 
elgondolkodni, hogy mennyit érdemes vállalni. Ha a maximumot célozzuk meg, akkor az azt 
jelenti, hogy úgy betervezzük a tanítási évet, hogy mind a diákok, mind a tanárok 
megszakadnak és gyakorlatilag egy olyan erőltetett menet, aminek nem tudom van-e értelme. 
Ennek van egy másik része, pont az ellenkező oldala, hogy csináljuk, de minek, mikor 
csinálgatjuk. Ezt a két szélsőséget kizártuk és a vállalt megvalósítandó rendezvényeket a saját 
munkatervünk alapján választottuk meg. Olyan programokat vállaltunk megrendezésre, 
amiket egyébként is csinálunk, de megpróbáltunk hozzárendelni olyan színvonalat, amit 
lehetőleg nemcsak a diákok élveznek, hanem nagyobb körben esetleg a családok és a szülők 
is. Kialakult, hogy a 340 fős iskolából, amit bevállaltunk, nem egy sétagalopp lesz, de nem is 
egy olyan durván erőltetett menet, ez egy nagyon munkás 2 év, de úgy gondolom, ennek a 
megcélzott elemei vállalhatók és valami eszközben, valami esemény megvalósításában biztos, 
hogy itt marad.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: A gondolat szép, de ha a költségeket szétbontogatjuk, azt 
láttam, hogy az igénybevett szolgáltatások összege 41.786.400,- Ft. Viszont azt nem tudjuk, 
hogy ebből az összegből mennyi jut a gyerekeknek a kirándulására. A projektmenedzsmentet 
is rendesen díjazza ez a pályázat, az erőltetett menetben ez azért nem olyan erőltetett menet, 
ahol ezt nem fogják ellentételezni.  
 
Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató: A szolgáltatásokkal kapcsolatban a vállalt 
valamilyen rendezvény lebonyolítása kétféle lehet. Az egyiket az intézmény vállalhatta, hogy 
megrendezi, a másikat szolgáltatóval kell elvégeztetni. Az volna a lényeg, hogy saját magunk 
végezzünk el mindent, de nem így van, ugyanis a projektköltség 30 %-áig kötelező 
szolgáltatót választani. Így fordult elő, hogy saját magunk által elkészített programból adni 
kell át szolgáltatónak. Megkérdeztem, hogy abban az esetben, ha a szolgáltató csak szakmai 
felügyeletet tart, hiszen itt szakmai megújulásról van szó, ha az iskola szerződést köt 
végeztethetjük-e a feladatot? A válasz az volt, hogy lehetséges. Az a cél, hogy azokért a 
feladatokért, amelyeket megcsinálunk, a pedagógus pénzt kapjon. Ilyen értelemben ennek a 
pályázatnak egy része pontosan munkabérek formájában térül vissza. A 
projektmenedzsmentnek mennyi az összege, az egy kötött százalék. 3 fő vesz részt az 
irányításban. A szakmai vezetőnek kötött a pénze, nem százalékfüggő. Nagyon figyeltem arra, 
hogy ne én legyek a szakmai vezető. A szolgáltatással, projektmenedzsmenttel kapcsolatban 
megint meg vagyunk kötve és szerintem nagyon középutas megoldást választottak. A 
továbbképzéseket ne kerüljem ki. A pályázatnak egy gerince maga a továbbképzés. A 
továbbképzés valamilyen szinten, nem is kis szinten besegít az iskolának a továbbképzési 
tervének a megvalósításába. Ezt a saját költségvetésünkből kellene megvalósítanunk. Ennél is 
figyeltem arra, hogy ne forduljon elő olyan, hogy felajánl 12 témakört, amibe mindegyikbe 
kell delegálni valakit. Nem úgy van, hogy a 12 felajánlott továbbképzési témából kiválasztom 
a 3 legszimpatikusabbat, és arra küldök egy-egy embert. Mindegyikre kötelező küldeni. 
Abban az esetben, ha egy programot kétszer kell megvalósítani úgy, hogy egyszer 
kidolgozom az alsó, egyszer a felső tagozatra, akkor logikus, hogy a hozzákapcsolódó 
továbbképzéssel úgy fogok gazdálkodni, hogy 1 főt küldök az alsóból és 1 főt a felsőből. Ne 
olyan továbbképzésre gondoljanak, hogy a 32 főből elmegy 15 fő. Az a 15 fő szét van osztva 
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7 témakörre és ezt 4 félév alatt kell teljesíteni. Egy emberre, ha mindenhova kellett delegálni, 
2 x 30 órás továbbképzés jutott. A 30 órás továbbképzés egy hétvége, ennyi idő alatt szokták 
megtartani. Ezt a bizonyos 2 x 30 órát kell nekünk 4 félév alatt teljesíteni. Nem láttam volna 
értelmét ezt kevesebbel megvalósítani, mert valamilyen szinten mindenkinek ebből ki kell 
vennie a részét, tevékenységben is, nem csak abban, amiért fizetnek.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Az iskolának mennyi az éves költségvetése? 
 
Szabóné Tamás Julianna közgazdasági csoportvezető: 130 millió Ft. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Ebben a pályázatban az eszközbeszerzés kb. 7 millió Ft. 
 
Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató: Ez mit jelent az iskolának? A TIOP pályázattal 
nyertünk tavaly 9 interaktív táblát, most megpályáztunk 4 interaktív táblát, 12 notebookot. Ha 
most valaki szétnéz a pályázati kiírások között, nincs olyan, amelyből eszközt lehetne 
fejleszteni az iskolában. Azért találtam ezt jónak, mert többfélére lehet pályázni egyszerre. 
Például év végén megrendeztük a Dózsa Vágtát a Nemzeti Vágta mintájára. Most a Dózsa 
Vágtát úgy szeretnék megrendezni, ha már így is, úgy is ott vannak a családok, akkor miért ne 
kérnénk például a hangosításhoz külön egy kis technikát, miért ne fejlesszük a meglévőt? 
Kértünk hozzá árnyékolástechnikát, 3,5 m átmérőjű szögletes ernyőket, amelyeket úgy be 
lehet tenni a futópálya közepére, hogy azt teljesen le tudjuk árnyékolni. Elmegyünk erdei 
iskolába, ezért kértünk hozzá kerékpárt. A tanárok el szokták vinni a gyerekeket kerékpározni 
nem tanítási napon, hanem hétvégén. Igényeltünk a kerékpárokhoz bukósisakot, 
védőfelszerelést, láthatósági mellényt, villogót, csomagtartót. Sátrakat kértünk, mobil sütőket, 
amivel ott a pedagógus el tudja készíteni az ételt. Kértünk a sátrakhoz generátort. Ilyenekre 
gondoljanak, amit egyébként is megcsinálunk, de ha már így van, akkor miért ne álmodjunk. 
Nagyon szeretnék egy zártláncú TV-rendszert alsóba és felsőbe is. Meg tudunk ünnepségeket, 
versenyeket úgy rendezni, hogy minden tanteremben ugyanazt tudja. Egy nagyfelmérésnél 
nagyon tökéletes lenne. Ilyen dolgokra kell gondolni, amit egyébként a későbbiekben itt 
tudunk tartani. Ezt az augusztusi testületi ülésre nem tudtuk volna előkészíteni, mert hetente 
változott a kiírás. A pályázati referensnek, aki segített ennek a kitöltésében, tettem fel azokat a 
kérdéseket, amikkel nem voltam tisztában. Mi tartozik a nagy értékűekhez, mi az, ami 
100.000,- Ft alatti? Eldöntendő kérdéseket tett fel az ESZA-nak és szöveges választ kapott. 
Önmagát értékeli az, amikor azt mondja, hogy az első beadási határidő augusztus 15. és ma 
már szeptember 19.-e van, és talán most hétfőn tényleg be lehet nyújtani. Azóta már többször 
módosították a beadási határidőt. Amikor némi kis választ kaptunk, akkor mi történt, át kellett 
az egész eszközlistát dolgozni. Ma reggel is még módosítottunk, kivettünk fénymásoló gépet, 
laminálót és annak helyére raktunk be valamit úgy, hogy a főszámok ne változzanak. Nem 
tudtuk volna ezt hamarabbra megcsinálni. Tudtam, hogy mindenki várja ezt a 
táblázatrendszert, de magam olvastam, hogy az ESZA-tól ma reggel jött meg a pályázati 
referensnek is a válasz. Nem jött egyértelmű válasz, ezért döntöttem arról, hogy mit veszünk 
ki. Ne haragudjanak, nem tudtuk korábban benyújtani.  
 
Dr. Kárpáti Tibor  jegyző: Amiért most a testület összeült, hogy döntés szülessen, hogy 
támogatja ezt a pályázatot vagy nem. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Igen, mert az iskola adja be. A fenntartó nyilatkozata kell, 
hogy támogatja a pályázat beadását. 
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Dr. Kárpáti Tibor  jegyző: Ha támogatja, akkor felhatalmazza a polgármestert a nyilatkozat 
aláírására. Vannak még benne nyilatkozatok, de azok deklaratív jellegűek.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Kérdés, észrevétel, vélemény? 
 
Balázs Zoltán képviselő: Kötelező jellegű pályázat?  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Nem kötelező jellegű pályázat, csak esetünkben, miután a 
Dél-alföldi Regionális Operatív Programban 200 millió Ft körül kaptunk támogatást az iskola 
felújítására és a támogatási szerződésben benne volt, hogy ezt a pályázatot kötelező beadni. 
Ha ez nem nyer, akkor be kell adni legközelebb, ha kiírják. 
 
Balázs Zoltán képviselő: Mit jelent majd ez forintálisan? Először meg kell finanszírozni?  
 
Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató: 35 millió Ft-ot vehetünk fel először előlegként. 
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő: Lehet előleget kérni, csak a legvégén fordulhat elő, 
hogy a záró elszámolásoknál ottmarad pénz, ami kb. 20-21 millió Ft, és esetleg azt kell majd 
finanszírozni.  
 
Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató: Erre azt mondta a pályázati referens, hogy 
félévenként, ahogy ütemezzük, mit szeretnénk, akkor kell odafigyelni, hogy a legvégére kevés 
maradjon, minél kevesebbet kelljen az önkormányzatnak az utolsó elszámolási félévre 
megelőlegezni.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: A DAOP-nál vállalt feladatok közül, ha nem veszik ki a 
rendszerből, eddig nem vették ki, nem értesítettek bennünket, hogy szerződésmódosítás 
történt, ha ezt nem csináljuk úgy, ahogy kell, akkor gyakorlatilag elvonhatják, 
visszavonhatják a támogatást. 
 
Szabóné Tamás Julianna közgazdasági csoportvezető: Ha nem adjuk be a pályázatot, vagy 
nem nyerünk, a pályázónak a fenntartási időszak végéig, tehát 5. év legvégéig szükséges a 
tartalmi fejlesztést megvalósítani. Ez azt jelenti, hogy akár önerőből is meg kell valósítani. 
Nem tudjuk, mi a tartalmi fejlesztés.  
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő: Maga az egész pályázat kicsit analóg az óvodai 
pályázatra, amit májusban néztünk. Kötött, adja, hogy van egy keret, 7 %, 12 %, 8 %, az 
egész így mozog, bármit belepakolunk, ami kötelező elem, ahhoz már rendelődik központilag 
valamilyen összeg. Az, hogy a vége ennyi, biztos, hogy magának a kitöltő csomagnak a 
tartalma. A képzéseket központilag kínálják, ajánlják. Abban nem dönthet, hogy olcsóbbat 
akar, meg van szabva, mennyi az ára, ennyi pedagógusnak kell ilyen-olyan továbbképzésen 
részt venni. Ez már a szakmai megújulás, olyan tudástartalmakat rak bele, ami kell. A 
családokkal, külső szakemberekkel rendezett programokhoz adja a pénzt. 
 
Balázs Zoltán képviselő: Biztosítani kell a pénzt. Azt visszakapjuk? Lefut az egész pályázat, 
valamennyi összeg fennmarad. Mennyi maradhat fent? 
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő: Ha jól sikerül elszámolni, akkor semmi nem maradhat 
fent.  
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Szegvári Ernőné polgármester: Ha fent maradna, az szabálytalanság lenne, az már egy más 
kérdés.  
 
Gazsi Gábor képviselő: Kamat nélkül adunk 21 millió Ft-ot esetleg. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Ezt nem mondjuk ki. Erre nem vállalunk kötelezettséget. Azt 
mondjuk, hogy ezt a pályázatot támogatjuk. Senki nem kéri, hogy finanszírozzuk előre. 
Beadja az iskola a pályázatot, amivel gyakorlatilag felvállal valamit. Azért azt figyelembe kell 
venni, hogy lesz egy külön szervezet, aki ezzel foglalkozik, kapnak hozzá pénzügyi fedezetet 
is, ezért meg fogják őket fizetni, de olyan szabályosan kell eljárniuk, hogy tökéletes legyen az 
elszámolás, mert ellenkező esetben óriási bajt tudnak csinálni. Nagyon oda kell figyelni az 
elszámolásoknál is. A fenntartó ebben nem vesz részt, ez az intézmény önálló pályázata.  
 
Balázs Zoltán képviselő: Mikor igazgató asszony pályázott az igazgatói címre, akkor olyan 
kijelentést is tett, hogy az iskola dolgozóit, pedagógusait nem nagyon akarja majd arra kérni, 
hogy többletfeladatot lássanak el. Most ebben óriási többletfeladatok lesznek. Ehhez mit szólt 
a tantestület? Elvállalják? A pénz miatt fogják elvállalni? Azt mondta, hogy a kirándulásokat 
abszolút nem támogatja, nehogy valami baj legyen, most itt óriási összegek lesznek erre. Most 
bevállalják vagy csak az iskolaigazgató és helyettese, vagy a kollégáik is akarják?  
 
Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató: Ezek a vállalások, központi vállalások, amelyeket 
kötelező vállalni, akkora a létszámunk a feladatellátási helyeken, hogy mindenből vállalni 
kellett valamit. Ami a munkatervünkben van benne, azt vettük alapul, amit eddig is 
csináltunk, most is azt fogjuk csinálni. Ami eddig nem volt benne azt, bizony kötelezőként 
beletesszük. Azért dolgozom, hogy a pedagógus ezt ne ingyen tegye. Azt, hogy ehhez mit 
szólnak, a nevükben nem tudom megmondani. Volt még egy kérdés, hogy csak ketten 
döntöttük el. Nem. Az volt az első, hogy a nyár közepén az iskola vezetősége, ami 6 főt jelent, 
döntött benne. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Van-e még kérdés? 
 
Szekeres Krisztián képviselő: Alapvetően mondhatjuk-e azt, hogy ezt a pályázatot 
támogatnunk kell? Ha azt mondjuk, hogy nem támogatjuk, az értelemszerűen azt jelenti, hogy 
nincs pályázat. Azt értettem, hogy bizonyos programot meg kell csinálni, az is világos, hogy 
akkor önerőből kell, nyilván nem ilyen szinten, hanem töredékszinten megvalósítani. Ha jól 
értettem a levél idézéséből, nem tudjuk pontosan mit jelent a tartalmi fejlesztés. 
 
Szabóné Tamás Julianna közgazdasági csoportvezető: Nem tudjuk, mit jelent. Igazgató 
asszony elmondta, hogy nagyon sok olyan dolog benne van ebben a pályázatban, amit már 
csináltak. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Nincs oktatási szakértőnk, nem tudjuk megmondani.  
 
Szekeres Krisztián képviselő: A beadási határidőt nem teljesen értettem.  
 
Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató: Egy kitöltő-programnak kellene megjelennie, hogy a 
pályázatot be lehessen adni. Ez nem jelent meg. A múlt héten egyszer már megjelent, de 
annyi probléma merült fel, hogy 2 napig győzték a kérdéseket, és utána mondták, hogy 
módosítják a beadási határidőt.  
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Szekeres Krisztián képviselő: 140 millió Ft-os projekt, és mikor kezdődött ennek a 
tervezése? 
 
Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató: A nyár közepén. 
 
Szekeres Krisztián képviselő: Meglepett, hogy hirtelen ekkora pályázathoz 
hozzájárulásunkat kell adjuk.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Összejöttünk, későn kaptuk meg az anyagot, ha a képviselő-
testület úgy érzi, visszatérhet a témára, holnap délutánig van rá lehetőség. Hétfőn nyílik meg a 
lehetőség a pályázat beadására.  
 
Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató: Hétfőn nyílik meg, és a beadás sorrendje számít. 
Ezért a pályázati referensük felmegy Budapestre, hogy hétfőn saját maga be tudja adni. 
Gyakorlatilag a következő napon már nincs értelme beadni. Vagy akkor adjuk be, vagy 
semmikor.  
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő: Ezt az iskolák csinálják, hallom, mindenfelé 
próbálkoznak. 
 
Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató: Földeákon azt mondták, most állnak 104,5 millió Ft-
on, de még mindig nem zárult le, mert nincs elég szolgáltatói vállalásuk.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Képviselő úr kérdésére a beadás, a DAOP-os pályázat miatt 
fontos. Miután egy óriási összegről van szó, lehet folytatni holnap az ülést, hogy milyen 
döntés szülessen.  
 
Szekeres Krisztián képviselő: Legalább ennek a projektnek a létéről tudhattunk volna, ha 
már augusztus óta készül. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Úgy volt, hogy az iskola adja be.  
 
Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató: Ennek a szakmai kidolgozása az iskola dolga és az 
első megállapodásunknak megfelelően tettük a dolgunkat. Mást se csináltunk, csak tettük a 
dolgunkat. Ez az önkormányzat számára nem ismeretlen pályázatként esett be a múlt 
pénteken. Korábban kaptam felhatalmazást, hogy pályázatíró céggel vegyem fel a kapcsolatot 
és dolgozzuk ki készre. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Ez onnan indult, hogy mikor a nyáron megjelent a pályázati 
kiírás, megkerestük, mert tudtuk, hogy a DAOP-os pályázat miatt kötelező beadni és akkor 
ajánlották ezt a céget. 
 
Szekeres Krisztián képviselő: 100 %-os a finanszírozás? 
 
Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató: 100 %-os. 
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő: Ha ügyesen számolnak el, nem marad nagyon sok 
összeg a végére. 
 
Szekeres Krisztián képviselő: A 25 % előleg lejön. 
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Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató: Annyival indul, ahogy költjük, úgy igényeljük a 
következőt. 
 
Szekeres Krisztián képviselő: A végére a 21 millió Ft miért kell, hogy megmaradjon? 
 
Szabóné Tamás Julianna közgazdasági csoportvezető: Mikor eljut a 60 %-ig, nem lehet 
hagyni az előleget az utolsó elszámolásra, hanem 60 %-os teljesítettségnél kell elkezdeni az 
elszámolást. A végére fog maradni egy előfinanszírozás. 
 
Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató: Erre kérdeztem rá, hogy mi van akkor, ha az 
önkormányzatnak, vagy akihez éppen akkor tartozunk, nincs pénze. Erre mondta, hogy azért 
kell úgy gondolkodni a pénzügyi ütemezéssel, hogy az utolsó elszámolásra nagyon kevés 
pénz maradjon. Vagy változás-bejelentést kell csinálni az eredeti ütemezéshez képest, vagy 
esetleg nagyobb ütemben költjük a pénzt, hogy a legvégén ne maradjon olyan sok. 
 
Szabóné Tamás Julianna közgazdasági csoportvezető: A 60 %-nál el kell kezdeni az 
előleggel elszámolni, addig nem fog kapni pénzt, amíg az előleg ki nem fut.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Kérdés, vélemény, javaslat? 
 
Gazsi Gábor képviselő: Nagy az összeg, de miért nem hiszzük el, hogy meg tudják csinálni? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Azt nem mondom, hogy nem tudják. 
 
Gazsi Gábor képviselő: Az egész egy kicsit arról szólt, hogy kételkedünk, hogy esetleg nem 
fog simán menni, mivel eddig soha nem ment semmi simán ilyenekben. Ez akkora fejlesztés, 
plusz kötelező programok, messzemenőleg úgy érzem, hogy megadom a támogatásomat.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Egyéb javaslat? Aki támogatja a pályázat benyújtását, 
valamint felhatalmazza a polgármestert, hogy aláírhassa a fenntartói nyilatkozatot, kérem, 
kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 6 igen szavazattal meghozta 239/2012. számú határozatát. 
 
Tárgy: Dózsa György Általános Iskola által benyújtandó TÁMOP-3.1.4-12/2 pályázat 
 
239/2012.(IX. 19.) KNÖT. h. 

HATÁROZAT 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Dózsa 
György Általános Iskola által benyújtandó TÁMOP-3.1.4-12/2 pályázat tárgyú előterjesztést 
és az alábbi döntést hozta: 
 
1. Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja a Dózsa György 
Általános Iskola (6775 Kiszombor, Óbébai u. 6.) – Önkormányzat által fenntartott intézmény 
- TÁMOP-3.1.4/12-es pályázatban való részvételét, a támogatás elnyerése esetén a projekt 
megvalósítását. 
 
2. Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Szegvári 
Ernőné polgármestert, hogy a pályázat benyújtásához szükséges – a benyújtandó pályázat 14. 
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mellékletében foglalt -, a határozat 1. pontjában meghatározattak szerinti fenntartói 
nyilatkozatot a fenntartó Önkormányzat nevében aláírja. 
 
A határozatról értesül:  
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató 
- Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Csoport 
- Irattár 
 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Van-e még egyéb kérdés, észrevétel? Amennyiben nincs, 
köszönöm a megjelenést, a mai rendkívüli testületi ülést bezárom. 
 
 

Kmf. 
 
 

Szegvári Ernőné         Dr. Kárpáti Tibor 
   polgármester                jegyző 
 
 


